REGISTRATION FORM

To: Hong Kong Venture Capital and Private Equity Association Ltd Room 2001, Wilson House, 19 – 27 Wyndham Street, Central, Hong Kong Tel: (852) 2167 7518 | Fax: (852) 2167 7530 | Email: <u>hkvca@hkvca.com.hk</u>

Event:	China Private Equity Forum 2017
Date:	26 May, 2017 (Fri)
Time:	9:00 am - 5:15 pm followed by cocktail reception
Venue:	Forum – N101, Hong Kong Convention and Exhibition Centre (New Wing), 1 Expo Drive, Wan Chai, HK Lunch – Bauhinia Room, Hong Kong Convention and Exhibition Centre

Registration Details					
Name (Mr. / Ms.):		Position:			
	Fax:				
Company Name:					
Address:					
□I need English / Mandari Contact Person	n Simultaneous Interpret	tation.			
Name:	Tel:	Email:			
Nature of Business					
Nature of Business Accounting Services	Banking Services	□Venture Capital / Private Equity	Placement Agent		
Nature of Business Accounting Services Financial Advisory	□Banking Services □Legal Services	Venture Capital / Private Equity Human Resources	□Placement Agent □Insurance		

Registration Fee		
	CORPORATE FULL MEMBER	
	One free pass per company	
HKVCA MEMBERS	Additional pass per person	HK\$4,300 x
	CORPORATE ASSOCIATE / OVERSEAS MEMBER	
	One pass per person	HK\$4,300 x
	One pass per person	HK\$6,300 x
NON-MEMBERS	Members of Supporting Organisations (20% off) Discount Code:	HK\$5,040 x
	SOVEREIGN WEALTH FUNDS, PENSION FUNDS, ENDOWI FAMILY OFFICES, DFIS AND FUND OF FUNDS	MENTS, FOUNDATIONS,
LP firms	One free pass per company	
	Additional pass per person	HK\$6,300 x
Total Amount:		Amount:

Payment

Our check payable to the "Hong Kong Venture Capital and Private Equity Association Ltd" or "HKVCPEA Ltd"				
Our payment slip of remittance (net of any bank charges) to the following bank account:				
Bank:	The Hong Kong and Shanghai Banking Corporation Limited, Hong Kong, Head Office			
Account name:	Hong Kong Venture Capital And Private Equity Association Ltd			
Account no.:	567-614755-001 (Swift code: HSBCHKHHHKH)			
Please provide a payment slip for our records. All bank charges should be pre-paid.				
PayPal (You will receiv	e an invoice from PayPal. Please follow the payment instructions in the email.)			

Notes

1. Registration will be confirmed upon receipt of payment. 2. Should you require an invoice, please contact us.

3. Registration fee inclusive of full day conference, refreshments, lunch and cocktail.

4. Registrations cancelled on or before 6 May 2017 will receive a refund, minus a HK\$200 cancellation processing fee.

Cancellation must be made in writing before 6 May, 2017. No refund will be made thereafter. 5. No shows will be charged. 6. Information in this form is subject to change. The HKVCA retains the right to make changes as it deems necessary.

Accreditation SFC: Licensed individuals may claim CPT points on the courses taken which their employers consider those courses as relevant to the functions to be performed by them.

报名表

致: 香港创业及私募投资协会

香港中环云咸街 19-27 号威信大厦 2001 室 电话: (852) 2167 7518 | 传真: (852) 2167 7530 | 电邮: <u>hkvca@hkvca.com.hk</u>

活动:中国私募投资高峰会 2017日期:2017 年 5 月 26 日 (星期五)时间:上午 9:00 - 下午 5:15 (其后为招待酒会)地点:香港会展中心 N101 厅		
个人资料 姓名(先生/女士): 电话: 公司名称: 地址: □需英语/普通话同〕		积务:
<u>联系人</u> 姓名:	电话:	_电邮:
<mark>公司业务性质</mark> □会计 □财务顾问 □普通合伙人		 試私募投资 □配售代理 ₹源 □保险 □其他 (请注明:)
报名费		
本会会员	 CORPORATE FULL MEMBER (创业或私募投资公司 □每间公司一个免费名额 □同公司其余参会者 CORPORATE ASSOCIATE / OVERSEAS MEMBER (非) □参会者 	每位港币 4,300 元 x
非本会会员	 □参会者 □支持机构 (8 折) 请注明机构优惠代码: 	每位港币 6,300 元 x 每位港币 5,040 元 x
有限合伙人公司	主权财富基金、养老基金、捐赠基金、慈善基金 □每间公司一个免费名额 □同公司其余参会者	金、家族办公室、开发金融机构及母基金 每位港币 6,300 元 x
支付详情		总额:

支付详情

□支票抬头: "Hong Kong Venture Capital and Private Equity Association Ltd" or "HKVCPEA Ltd" □汇款至以下账户:

□ Lax 2, (+, k)
 银行: The Hong Kong and Shanghai Banking Corporation Limited, Hong Kong, Head Office 账户名: Hong Kong Venture Capital And Private Equity Association Ltd 账号: 567-614755-001 (Swift code: HSBCHKHHHKH) 请将付款回执发送予我们做参考。任何银行手续费用需由付款人自行承担。

□如欲使用 PayPal 付款,请提前知会我会,我们随后会将电子版 PayPal 发票通过电子邮件发送予你。请遵循电邮指示完成付款步骤。

注

1. 费用一经收妥,我方会立刻确认您的报名。2. 如需发票,请提前向我方索取。 3. 报名费已含茶歇,午餐及酒会。

- 4. 所有报名皆可于 2017 年 5 月 6 日或前以书面形式申请取消。退款将扣除手续费港币 200 元。 2017 年 5 日 6 日之后递交的取消申请 报复费田坞不予提还
- 2017年5月6日之后递交的取消申请,报名费用将不予退还。 5. 已完成报名但活动当日因故未能出席者,将会被收取全额报名费用。
- 6. 此文件中的信息可能会更改。HKVCA保留作出更改的权利。